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RM.0002.69.2024 

Protokół nr LXX/2024 

z obrad LXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 24 stycznia 2024 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady LXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:08 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników 

Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz 

poinformował, że obrady LXX sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radna Kamila Kuźnicka, radny Paweł Redzynia i radny Jan Spałka (dotarł później). 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (3 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 



       

2 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku o zwiększenie liczby etatów 

w komisariacie Policji w Rzgowie Komendy Powiatowej Policji powiatu łódzkiego 

wschodniego. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników z terenu Gminy Rzgów. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu finansowania zadań 

z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Rzgów”. 

(DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK9) 

18. Komunikaty, sprawy różne.  

19. Zamknięcie LXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym 

na terenie gminy Rzgów. (DRUK 10) 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Rzgowa. 

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Burmistrza Rzgowa i wprowadziła 

projekt uchwały do porządku obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa 

Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Zbigniew Cisowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jan Spałka 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXIX sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 1) 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku o zwiększenie liczby etatów 

w komisariacie Policji w Rzgowie Komendy Powiatowej Policji powiatu łódzkiego 

wschodniego. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników z terenu Gminy Rzgów. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu finansowania zadań 

z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Rzgów”. 

(DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2024 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, położonym na terenie gminy Rzgów. (DRUK 10) 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie LXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekt protokołu z LXIX sesji został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto Komendant przedstawił swojego zastępcę Pana Tomasza Chwalińskiego.  

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Burmistrz poinformował, że z roku na rok wpływa coraz więcej pism do Urzędu, zwiększa się 

również liczba wniosków o dostęp do informacji publicznej oraz zapytań i interpelacji radnych. 

Zwiększona liczba takich pism doprowadza do tego, że pracownicy Urzędu muszą oderwać się 

od swojej pracy i zająć pismami radnych. Dochodzi do sytuacji, gdzie radny zadaje pytania w 

tej samej sprawie do dwóch organów publicznych mimo, że już odpowiedź uzyskał. Takie 

działania ewidentnie pojawiają się w związku z nadchodzącymi wyborami. Burmistrz poprosił 

dyrektor Jasiukiewicz o przedstawienie sytuacji wody w Romanowie.  

Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz poinformowała, że w ramach monitoringu 

kontrolnego zakład pobrał próbki wody w Romanowie, niestety wystąpiły przekroczenia 

bakterii. Natychmiast rozpoczęto działania naprawcze, poinformowano urząd oraz 

mieszkańców o sytuacji. Przełączono się na studnię awaryjną, z której również pobrano próbki, 

gdzie woda była zdatna do picia.   

Mieszkanka gminy Rzgów powiedziała, że odpowiedź dyrektora GZWiK nie jest 

satysfakcjonująca, ponieważ przekroczenia bakterii w ciągu pół roku były już trzykrotnie, z 

czego raz wody nie było przez okres 3 miesięcy. Jest również problem z odśnieżaniem dróg. 

Mieszkanka zapytała kiedy urząd przystąpi do kontroli wywozu szamb przez mieszkańców. 

Mieszkańcy doskonale wiedzą kto wywozi szamba i gdzie. Kolejna rzecz, która zanieczyszcza 

środowisko to palenie śmieci, w Romanowie mieszkańcy spalają chleb. Mieszkanka zapytała 

co burmistrz zamierza zrobić z wodą w Romanowie.  
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Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz powiedziała, że prawdopodobnie zostanie 

zastosowana lampa UV. Dyrektor powiedziała, że przeprowadziła wiele rozmów z 

mieszkańcami Romanowa i nikt z mieszkańców nie chciał powiedzieć kto zanieczyszcza ujęcie 

wody.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska poinformowała, że po pierwszym 

skażeniu wody w Romanowie wszyscy mieszkańcy dostali wezwania do okazania się umowami 

na odbiór nieczystości ciekłych. Urzędnicy wtedy również pytali czy mieszkańcy mają wiedzę, 

kto zanieczyszcza wodę, nikt nie chciał powiedzieć. Urzędnicy dość regularnie w różnych 

godzinach jeżdżą na kontrolę do Romanowa, umieszczano również fotopułapki.  

Burmistrz powiedział, że 20.10.2023 r. wpłynął wniosek z zakładu o zakup chloratorów, już na 

sesji w październiku zostały przyznane, 03.11.2023 r. dokonano wizji lokalnej, następnie były 

zapytania ofertowe, ale ostatecznie nie ogłoszono przetargu na zakup chloratorów. Po 

uchwaleniu budżetu ogłoszono zapytanie, otwarcie ofert było 16.01.2024 r. W ramach 

zabezpieczenia mieszkańców, podjęto rozmowy z wójtem Brójec w celu podłączenia się do 

wodociągu z Pałczewa.    

Radny Paweł Redzynia uważa, że problem z wodą będzie dopóki sami mieszkańcy nie wskażą 

winnego. Jeżeli chodzi o palenie śmieci, ponownie temat wraca, ponieważ nie było stosownych 

kar i problem został. Radny powiedział, że w burmistrza wypowiedziach czuć, że okres 

wyborczy się zbliża, a nie w działaniach radnych. 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał czy to prawda co powiedziała 

mieszkanka gminy, że w Romanowie nie było 3 miesiące wody i czy ul. Wczasowa jest drogą 

gminną czy prywatną.   

Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz powiedziała, że w czasie tych 3 miesięcy były 

różne komunikaty dotyczące wody w Romanowie, tj. że warunkowo nadaje się do spożycia 

bądź w ogóle się nie można jej spożywać i w tym czasie rozwożono wodę.   

Kierownik Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że ul. Wczasowa jest drogą 

gminną.  

Radny Rafał Kluczyński powiedział, że od dłuższego czasu krążą takie głosy, że mieszkańcy 

Romanowa wiedzą kto zanieczyszcza wodę w Romanowie, ale gdyby wiedzieli na pewno 

zostałoby to zgłoszone odpowiednim służbom. Wylewanie szamba nie spowodowałoby takich 

zanieczyszczeń, dlatego radny uważa, że jest to sabotaż. Radny odniósł się do spalania chleba 

w piecu i stwierdził, że w cale nie śmierdzi i nie dymi.  

Mieszkanka gminy Rzgów powiedziała, że to nie jest spalenie jednego chleba w piecu, to jest 

spalanie hurtowe i różnego rodzaju chleba oraz słodkich przekąsek, które nie zostały sprzedane 

w piekarni.  

Radny Kordian Skalski był zadziwiony stwierdzeniem o sabotażu i oczekuje dowodów w tej 

sprawie. Radny zwrócił uwagę, że gdyby otrzymywał odpowiedzi na zadane pytania, to pism 

byłoby znacznie mniej. Ponadto potwierdził, że wnioskował o te same dokumenty do Urzędu 

Miejskiego w Rzgowie oraz do Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, w odpowiedzi UM w 

Rzgowie nie udostępnił dokumentów i poinformował, że wie, iż dokumenty radny posiada z 

innego Urzędu. Radny zapytał czy sprawdzono czy szamba w Romanowie nie zostały 

wykonane z wyschniętych studni i jak często dokonywano kontroli na tym terenie. Ponadto 

padło pytanie dotyczące trybu postepowania na zakup i montaż chloratorów.   

Inspektor ds. inwestycyjnych Beata Florczyk poinformowała, że zgodnie z regulaminem 

postępowania do 130 tys. netto jest to zamówienie przekraczające wartość 50 tys. netto i zostało 

ogłoszone w BIP.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że zgodnie z obowiązującym regulaminem zakup 

chloratorów mógł zostać wyłączony ze stosowania regulaminu, ponieważ znajdują się tam dwa 

punkty, które pasują do całej sytuacji, tj. awaria i zagrożenie życia i zdrowia. Czemu tego nie 

zrobiono i jak długo potrwa realizacja zakupu chloratorów.   

Burmistrz podkreślił, że awarie w Romanowie są awariami na studni a nie na sieci. Burmistrz 

zapytał czy jest chlorator na sieci.   
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Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz powiedziała, że jest chlorator, którego się 

używa na sieci zgodnie z zaleceniami Sanepidu. 

Radny Kordian Skalski zapytał kiedy jest planowane połączenie wodociągu z Brójcami.  

Inspektor ds. inwestycyjnych Beata Florczyk powiedziała, że warunki zostały wydane, środki 

w budżecie były, dokonano wybory wykonawcy projektu. Dokumentacja projektu będzie 

gotowa do dnia 02.04.2024 r. Na montaż i dostarczenie chloratorów wykonawca ma 16 tygodni 

od momentu podpisania umowy.  

Burmistrz powiedziała, że zakład wodociągów jest wyposażany w środki na bieżące awarie czy 

konserwacje czy remonty urządzeń.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska poinformowała, że były sugestie 

że ktoś przerobił studnię na szambo, ale po kontroli okazało się, że to nieprawda.  

Ogródki działkowe mają zostać zinwentaryzowane, osoby tam przebywające będą miały 

podpisane umowy, sprawa jest prostowana.  

Burmistrz dodał, że nie tylko w gminie Rzgów pojawiają się przypadki skażenia wody, w  

sąsiednich gminach z powiatu również dzieją się takie rzeczy.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska dodała, że firmy asenizacyjne od 

połowy roku 2023 muszą do sprawozdania dołączyć wykaz nieruchomości, z których ścieki 

zostały odebrane oraz ich ilość. W tym momencie gmina jest w stanie dokładnie zweryfikować 

czy mieszkańcy oddają ścieki czy też nie.  

Radny Kordian skalski zapytał jak urząd sprawdza osoby, które w ogóle nie są podłączone do 

wodociągu i kanalizacji, tylko korzystają z własnej studni i mają własne szambo.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska poinformowała, że do taki 

przypadków stosuje się specjalny mnożnik, który został określony w rozporządzeniu.  

Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz zabrała głos w sprawie ozonowania. Będzie 

to kosztowna inwestycja i na pewno czasochłonna. Dlatego zastosowanie lamp UV w tym 

momencie jest bardzo dobre.  

Radny Zbigniew Waprzko, że problemem mogą być studnie wykorzystywane na szambo i tutaj 

trzeba zwrócić szczególną uwagę.  

Mieszkanka gminy Rzgów zapytała kiedy mieszkańcy Romanowa mogą liczyć na zdatną wodę 

do picia.  

Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz powiedziała, że w tym momencie woda jest 

zdatna do picia.  

Radny Jarosław Świerczyński zmienił temat na liczbę wpływających pism do Urzędu i odniósł 

się do słów Burmistrza na temat składania zapytań i interpelacji przez radnych. Radny 

powiedział, że jest to mały procent wszystkich pism, które wpływają do urzędu i jeżeli to 

paraliżuje pracę Urzędu, to Urząd jest źle zarządzany. Radny ponownie zapytał o licznik 

dwukierunkowy w GOK i o koszty wydawania gazety Rzgów-Nasza Gmina. Ponadto zapytał 

czy BIP Urzędu zwiera informacje na temat żłobka i przedszkola w Tadzinie.  

Burmistrz dodał, że teraz można odczuć że jest znacząco więcej pism od radnych, ale 

organizacją pracy w Urzędzie zajmuje się Sekretarz Gminy.  

Sekretarz Gminy Katarzyna Berczak-Lato odniosła się do składania wniosków o dostęp do 

informacji publicznej, zapytań i interpelacji, które to pisma zawierają w sobie kilka a nawet 

kilkanaście pytań, co wymaga pozyskania, przetworzenia, przekształcenia czy anonimizacji 

informacji. Urząd stara się, aby na wszystkie pisma wnoszący otrzymywali odpowiedzi w 

terminie.         

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał co to za hale będą budowane w 

Guzewie i co to za lądowisko dla helikopterów.  

Burmistrz powiedział, że następuje dalszy rozwój strefy przedsiębiorczości, ponieważ jest 

nowy inwestor. Należy inwestować w rozwój tej strefy, poprzez stworzenie dojazdu do tego 

terenu czyli rondo.    

Radny Kordian Skalski zapytał czy są plany na zawarcie umowy zlecenia z OSP Rzgów na 

konserwację sprzętu i garaży.  
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Burmistrz poinformował, że udzieli odpowiedzi w sprawach różnych.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Radna Anna Tumińska-Kubasa podziękowała strażakom z OSP Gospodarz, sołtysowi oraz 

Panią z KGW za organizację balu dla dzieci z Gospodarza, a także sponsorowi, który ufundował 

vouchery do jednego ze rzgowskich sklepów.  

W sprawozdaniu głos zabrali radny Jarosław Świerczyński oraz radny Kordian Skalski 

przedstawiając prezentację, pierwsza na temat kosztów organizacji Jarmarku Świątecznego 

przez GOK oraz druga w sprawie obsługi prawnej Urzędu, osadników i ZWiK w Łodzi.  

Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska odniosła się do prezentacji radnego Świerczyńskiego 

w sprawie kosztów organizacji Jarmarku Świątecznego i poinformowała, że impreza 

kosztowała 70 tys. zł, z czego 20 tys. zł zostało pokryte z wypracowanych dochodów GOKu.   

Jeżeli chodzi o występy artystów to nie zawsze jest tak, że dany artysta posiada menagera i 

wtedy nie ma innej możliwości jak skorzystanie z usług agencji. Ponadto w umowach z 

artystami występują różne zapisy, w tym, że należy zapewnić catering oraz hotel. Co do 

cateringu dla lokalnych grup artystycznych jest on zawsze kiedy dana grupa sobie tego życzy. 

Pani Dyrektor przed każdą imprezą robi rozeznanie cenowe i kierują się ceną ale również 

doświadczeniem osób zatrudnianych czy zaproponowanymi atrakcjami.   

Mecenas Maciej Kozerski po raz kolejny powiedział, że odkąd świadczy usługi prawne na rzecz 

Urzędu Miejskiego w Rzgowie nigdy nie brał udziału w świadczeniu pomocy w sprawach 

związanych z osadnikami czy ZWIK w Łodzi. Mecenas powiedział, że z jego punktu widzenia 

nie ma żadnego konfliktu interesów, ale jeżeli radny Skalski uważa inaczej ma prawo złożyć 

do właściwego rzecznika dyscyplinarnego zawiadomienie o naruszeniu uprawnień.  

Burmistrz Rzgowa przytoczył opinię ekspercką zleconą przez Urząd Miejski w Rzgowie w 

zakresie istnienia bądź nieistnienia konfliktu interesów w zakresie świadczenia usług prawnych 

na rzecz Urzędu przez Pana Macieja Kozerskiego. Z opinii wynika, że takiego konfliktu mnie 

ma.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zgłosił wniosek formalny o ogłoszenie przerwy 

w obradach sesji w godz. 14.15-15.00.  

Radna Kamila Kuźnicka zawnioskowała na przyszłość do Pani Dyrektor GOK, aby na takie 

imprezy jak jarmark świąteczny zapraszać Panie z KGW oraz szukać lokalnych animatorów, 

którzy są gotowi zaoferować bardzo dobrą cenę.  

Radny Jarosław Świerczyński dodał, że nie neguje organizacji imprez typu jarmark świąteczny 

ale prosi, aby było to robione oszczędniej.  

Radny Rafał Kluczyński zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji w punkcie 8 i przejście do 

dalszego procedowania obrad. 

Radny Kordian Skalski porównał jak wysokie koszty ponosimy korzystając z agencji 

impresaryjnej z kosztami bezpośredniego kontaktu z artystą.   

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego 

rady Marka Bartoszewskiego. 

W głosowaniu – 8 „za”, 3 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego rady Marka 

Bartoszewskiego dotyczący zarządzenia przerwy w obradach.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Jan Spałka, 

Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 
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„PRZECIW” (3 radnych) 

Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Radosław Pełka 

 „BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Zbigniew Cisowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnego Rafała 

Kluczyńskiego.  

W głosowaniu – 9 „za”, 3 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów przyjęła wniosek radnego Rafała Kluczyńskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław Pełka, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

 „PRZECIW” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Zbigniew Cisowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.9. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka. 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał jakich mpzp dotyczy przesunięcie 

środków.  

Radna Ewa Tyll zapytała o środki na wymianę oświetlenia, czy są już przewidziane miejsca do 

realizacji, ponieważ złożyła wniosek na montaż oświetlenia na ul. Łąkowej przy Literackiej 

oraz na placu treningowym przy OSP Rzgów.  

Inspektor ds. inwestycyjnych Beata Florczyk poinformowała, że zadanie to dotyczy wymiany 

opraw na energooszczędne typu led.  

Radny Jan Spałka zapytał o środki na zwiększenie etatów w Komisariacie Policji. 

Komendant Policji Tomasz Konopka wyjaśnił, że cały czas chodzi o te same 2 etaty 

dzielnicowych.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał jaki rejon obsługują dzielnicowi.  

Komendant Policji Tomasz Konopka wyjaśnił, że obsługują jedynie gminę Rzgów.  

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Dorota Drzewiecka wyjaśniła, 

że zmiana w WPF dotyczy mpzp tj, dwóch rejonów dla Gospodarza oraz część Starej Gadki, 

ul. Kombajnowa, Czartoryskiego i Nasienna.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/694/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kordian Skalski , Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka. 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski odniósł się do środków na zakup kiosku przy 

Placu 500-lecia. Radny nie wyobraża sobie żeby nie było kiosku w Rzgowie, dlatego należy to 

odkupić od właściciela, a następnie wydzierżawić.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/695/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/696/2024 w sprawie wniosku o zwiększenie 

liczby etatów w komisariacie Policji w Rzgowie Komendy Powiatowej Policji powiatu 

łódzkiego wschodniego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały omówiła inspektor ds. ochrony przeciwpożarowej, obronności i zarządzania 

kryzysowego Dorota Szafrańska.  

Radny Kordian Skalski zapytał o maksymalną stawkę ekwiwalentu.  
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Inspektor Dorota Szafrańska poinformowała, że niecałe 42 zł.  

Radny Kordian Skalski zgłosił wniosek o zmianę stawek w projekcie uchwały, tj. podniesienia 

zaproponowanych stawek w projekcie uchwały 19 zł i 9 zł odpowiednio do kwoty 25 zł oraz 

15 zł.   

Radny Jan Spałka uważa, że powinny zostać stawki zaproponowane w projekcie uchwały, poza 

tym strażacy zrzekli się pobierania ekwiwalentu. 

Inspektor Dorota Szafrańska powiedziała, że ekwiwalent pobierają strażacy z OSP Rzgów i 

Stara Gadka i jest on naliczany ze środków z gotowości bojowej. Pani Dorota powiedziała, że 

OSP Rzgów pobiera ekwiwalent i wykorzystuje go na działalność statutową jednostki, a nie na 

prywatne potrzeby.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnego Kordiana 

Skalskiego.  

W głosowaniu – 6 „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

większością głosów przyjęła wniosek radnego Kordiana Skalskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jarosław Świerczyński 

 „PRZECIW” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Jan Spałka, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/697/2024 w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i 

kandydatów na strażaków ratowników z terenu Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (1 radny) 

Jan Spałka 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Inspektor Dorota Szafrańska odniosła się do pytania radnego Kordiana Skalskiego dotyczącego 

umów z OSP na konserwację sprzętu i garaży i poinformowała, że jednostki same wnioskują o 
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takie umowy. Umowa zawierana jest maksymalnie na 30 godzin miesięcznie, wynagrodzenie 

wypłacane jest z gotowości bojowej. W tej chwili tylko dwie jednostki mają takie umowy.    

 

Ad.13. 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/698/2024 w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

finansowania zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Rzgów”. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 

 

Ad.14.  

Wszystkie 4 projekty uchwał dotyczące nadania nazwy ulicy w Starej Gadce omówiła p.o. 

Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Dorota Drzewiecka.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIX/699/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starej Gadce. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/700/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starej Gadce. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 
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„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 

 

Ad.16.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/701/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starej Gadce. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Ewa Tyll 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/702/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starej Gadce. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Paweł Redzynia, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll 

 

Ad.18. 

Projekt uchwały omówiła Pani Maria Kaczmarska z Referatu Rozwoju i Współpracy 

Społecznej.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXX/703/2024 w sprawie udzielenia dotacji w 2024 

roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, położonym na terenie gminy Rzgów.   

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Stanisław Zaborowski 
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„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jan Spałka 

 

Ad.19. 

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski zapytał ile zwierząt z gminy Rzgów jest w 

schronisku w Bełchatowie i czy obowiązuje opłata za odebranie psa przez właściciela.  

p.o. Kierownika Dorota Drzewiecka poinformowała, że ok 20 zwierząt jest w schronisku, a 

opłata jest pobierana za psa właścicielskiego.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że prezentacja na temat obsługi prawnej Urzędu nie miała 

na celu podważenie kompetencji radców prawnych pracujących na rzecz Urząd. Radny odniósł 

się również do odpowiedzi udzielanych przez Burmistrza na jego zapytania.  

Radny Jarosław Świerczyński ponowił pytanie dotyczę braku informacji o żłobku i przedszkolu 

w Tadzinie na stronie BIP UM w Rzgowie.  

Dyrektor Zespołu Żłobków Samorządowych Gminy Rzgów Monika Walaszczyk 

poinformowała, że sprawdzi czy są informacje na stronie BIP Rzgów, jeśli ich nie ma zostanie 

to uzupełnione.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała co z ul. Centralną w Starowej Górze, ponieważ zbiera się 

woda opadowa, która przelewa się na chodnik oraz na posesje. Radna zapytała jakie działania 

naprawcze zostaną podjęte w tym zakresie.  

Burmistrz Mateusz Kamiński udzieli odpowiedzi na kolejnej sesji. Jeżeli chodzi o ul. Centralną 

nie ma tam kanalizacji deszczowej, a zakres prac na tej ulicy był znany wszystkim i Rada się 

do tego przychyliła.  

Dyrektor GOK Joanna Papuga-Rakowska odniosła się do poprzedniej sesji, na której padły 

kwoty wynagrodzeń pracowników wśród jednostek. Pani Dyrektor poprosiła, aby w takich 

sprawach zwracać się bezpośrednio do jednostek, ponieważ sytuacja na sesji spowodowała 

oburzenie i niechęć do pracy wśród pracowników.   

 

Ad.20. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 14:15 

zamknął obrady LXX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXX sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2024, rok 2024.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

http://www.rzgow.pl/

